
اوضاع عجیب نیمار در پاری سن ژرمن

ستاره ای که مشتری ندارد
گروه ورزشــی/ ستاره برزیلی پاری ســن ژرمن این روزها اوضاع عجیبی دارد. 
نیمــار قراردادی چهار ســاله با پاریســی ها امضا کرده ولی در فصل گذشــته 
عملکــرد خوبی نداشــت و مدتی اســت صحبت از رفتن او بــه لیگ برتر به 
گوش می رســد. این درحالی اســت که برخی رســانه های فرانســه با انتشــار 
مطالبــی مدعــی شــده اند امباپــه در جدایــی احتمالــی نیمار نقــش دارد و 
این ســتاره فرانســوی رابطه چندان خوبی با ســتاره برزیلی ندارد. از ســویی 
منچســتریونایتد و چلســی قصد ندارند نیمار را در تابستان جاری خریداری 
کننــد چرا که از دســتمزد بالای او در پاری ســن ژرمن آگاه هســتند. نیمار در 
ســال 2017 گران تریــن بازیکن تاریخ لقب گرفــت؛ زمانی که با 222 میلیون 
یورو از بارســلونا به پاری ســن ژرمن پیوســت. این مهاجم در 144 بازی برای 
پاریســی ها، 100 گل زده و 60 پــاس گل داده اســت. البته این 
بازیکن 30 ســاله فصل گذشته تنها 13 گل به ثمر رساند. او 
در شــش بازی در لیگ قهرمانان هم نتوانســت گلی بزند و 
تیمش توسط رئال مادرید حذف شد. پی اس جی حالا 
پــس از متقاعد کــردن کیلیــان امباپه بــرای ماندن، 
حاضر به فروش نیمار اســت. نمایندگان نیمار هم 
به یونایتد، چلسی، منچسترسیتی و نیوکاسل اعلام 
کرده اند که او را می شــود خرید. اما نیمار ســالانه 
بیش از 40 میلیون یورو دستمزد می گیرد و هیچ 
باشگاهی حاضر نیست چنین مبلغ بالایی را به 
او بپردازد. نیمار در 119 بازی ملی برای برزیل 
74 گل زده و یکــی از ســتارگان دنیای فوتبال 
اســت. او که در بارســلونا حســابی درخشید، 

بعید است در تابستان جاری از فرانسه برود.
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تمایــل  بــر  مبنــی  گمانه زنی هــا  برخــی  پــی  در 
به کارگیــری  بــرای  خامنــه ای  حضرت آیــت الله 
مربــی داخلــی بــرای تیم ملــی فوتبال کشــورمان 
در مســابقات جــام جهانی قطــر، ایســنا در خبری 
کــه  کــرد  اطــاع  کســب  مــا  »خبرنــگار  نوشــت: 
حضرت آیت الله خامنه ای در این زمینه توصیه یا 
اخیر  گمانه زنی های  نداشــته اند.  جدیدی  رهنمود 
ناشــی از بازنشر بیانات 3 سال قبل ایشان در دیدار 

اعضای تیم ملی والیبال جوانان است.«

 رهبر معظم انقلاب توصیه ای برای 
انتخاب سرمربی تیم ملی نداشته اند
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سجادی: نمی خواهیم اختلافی در تیم ملی باشد
بازیکنان تیم ملی فوتبال مواردی را محرمانه به ما گفتند

گــروه ورزشــی/یکی از ســوژه های اصلــی 
صــورت  بــه  آن  دربــاره  کــه  روزهــا  ایــن 
ســؤال  جوانــان  و  ورزش  وزیــر  از  مــداوم 
می  شــود، شــرایط تیم ملی فوتبال است. 
ســیدحمید ســجادی درخصــوص اینکــه 
آیا ســرمربیگری تیم ملی به مربی ایرانی 
ســپرده خواهــد شــد یــا گزینــه خارجــی، 
بــه ایرنا گفــت: »در مســائل فنــی فوتبال 
دخالــت نمی کنیم. ما منتظر تصمیمات 
فدراســیون هســتیم و اعــلام کردیــم هــر 
حمایتــی که لازم باشــد انجــام می دهیم 

ولی بهترین تصمیم را بگیرید.«
او ادامه داد: »از یک فیفادی با شرایط 
نســبی عبور کردیــم. یک بازی بــا الجزایر 
داشــتیم و قرار بود با کانــادا بازی کنیم که 
نشــد. فیفادی اصلــی ما در کانــادا بود که 
تبدیل شــد بــه اردوی قطر. یــک فیفادی 
دیگــر در شــهریورماه داریــم و یکــی دیگر 

هــم، ۵ الــی ۶ روز مانده به جــام  جهانی. 
در مجمــوع ایــن جــام جهانــی متفــاوت 
اســت و این متفاوت بــودن هنر مدیریتی 
می خواهد و باید از این شــرایط واقعی به 

نحو احسن استفاده کنیم.«
ســجادی بــه اینکــه نظر شــخصی اش 
بــودن  یــا خارجــی  درخصــوص داخلــی 
گزینــه ســرمربیگری تیــم ملــی چیســت، 
چنین واکنشــی داشــت: »اجــازه دهید به 
مســائل فنی ورود نکنم چــون هر چیز در 
این خصوص بگویم، ممکن است باعث 
سوء تعبیر و سوء برداشت شود. آرزویم این 
است که بهترین کادر فنی اطمینان بخش 
و الهام بخــش در کنار تیم ملی باشــد.«او 
در پاســخ بــه اینکه آیــا قرار اســت در جام 
جهانــی ســفیر فرهنگــی داشــته باشــیم، 
توضیح داد: »ســینا کلهر معاون فرهنگی 
پیوســت  یــک   جوانــان  و  ورزش  وزارت 

فرهنگــی تهیه کرده اند و در این پیوســت، 
برنامه هــای فرهنگی متنوعی بــرای جام 
جهانــی تعریف کرده اند. ما در این مقوله 
تنها نیســتیم و یــک کار تیمــی و فرهنگی 
بــا همــکاری ســازمان میــراث فرهنگــی و 
گردشــگری، وزارت ارشــاد و وزارت امــور 
خارجه قرار است انجام دهیم. کمیته های 
مختلفی در این زمینه شــکل گرفته و من 
مسئول کمیته ورزش هستم. رئیس ستاد 

اصلی هم آقای مخبر است.«
ë  حضــور در قطر فقط برای جــام جهانی

نیست
ســجادی همچنین در حاشــیه جلسه 
هیــأت دولــت و در جمــع خبرنــگاران در 
پاســخ به اینکه از وضعیت پیش آمده در 
رونــد انتخاب ســرمربی تیم ملــی راضی 
هســتید، تأکیــد کرد: نــه از ایــن وضعیت 
راضــی ام، نــه ناراضی. ما داریــم وظایف 

انجــام  را  نظارتــی و حمایتــی خودمــان 
می  دهیــم و بیشــتر هــم از مــن نپرســید. 
من به جزئیات و آنچــه در ورزش و بویژه 
فوتبال اتفــاق می  افتد، اشــراف دارم، اما 
یــک ســری مســائل را نمی توانــم بگویم 
راهنمایی لازم را هر جا لازم باشــد، انجام 
می  دهیــم.«او بــا اشــاره بــه جلســاتی که 
در زمینــه برگزاری جــام جهانی و حضور 
تیــم ملی در این مســابقات برگزار شــده، 
یــادآور شــد: »حضــور ما در جــام جهانی 
قطــر نــه فقط بــه خاطــر اینکه تیــم ملی 
مــا در ایــن مســابقات شــرکت دارد بلکه 
بــرای اینکه این بازی ها در همســایگی ما 
اســت می  خواهیــم کمــک کنیم و ســعی 
داریم از ظرفیت برگزاری این مســابقات 
اســتفاده کنیم. ما باید با تعامل و تفاهم 
و درخواســت متقابلــی که بین مــا و قطر 
است این کار را انجام دهیم. حمل و نقل، 

اقــلام مختلــف،  تــردد هوایــی، دریایــی و 
گردشــگری و تشــویق تیــم ملــی و غیــره 
از مــواردی اســت کــه مــورد بحث اســت. 
بعــد اردوی قطــر پیــش آمــد؛ یــک عده 
گفتنــد خوب اســت و حــال و هــوای قطر 
یــک تمرین ذهنی اســت و یــک عده هم 
ایــراد گرفتند کــه خــود قطری ها اســپانیا 
هســتند، امــا ایرانی ها رفتند قطر! پشــت 
پــرده این مســأله را کســی نمی دانســت. 
بــه هــر حــال هماهنــگ شــد بــا بهترین 
شــرایط تیم رفت البته هوا هــم گرم بود. 
امــا تصمیــم فدراســیون بــود و مــا هــم 
احتــرام گذاشــتیم.«وزیر ورزش و جوانان 
اظهــار داشــت: »در بــازی الجزایــر رفتــم 
پیــش تیم ملی و با هــم صحبت کردیم. 
مــواردی را پنــج - شــش نفــر از بچه هــا 
محرمانــه در حضــور  سرپرســت تیــم و 
آقای رضاییان گفتند و از آن جلســه فقط 

یــک عکــس بیــرون آمــد و مــواردی را به 
مــن گفتنــد. بنابرایــن حضور مــا در قطر 
همه جانبه اســت فقط حضــور تیم ملی 
نیســت. در جلســات ســتاد بــه ریاســت 
آقــای مخبر، آقــای ماجدی حضــور دارد 
و در آخریــن جلســه کــه شــنبه پیــش بود 
آقــای امیرعبداللهیان حضور داشــت که 
همکاران ایشان بســیار تلاش دارند برای 
بازی هــای تدارکاتــی هم دورخیــز خوبی 
انجــام شــود. حضور مثبــت و همه جانبه 
و باکیفیت ما در قطــر یک اقبال عمومی 
است که پیگیری می شود. شاید در برخی 
از مواقع ما در بازی شکست هم خوردیم، 
امــا عملکــرد تیــم خــوب بــوده اســت و 
ملــی  تیــم  در  اختلافــی  نمی خواهیــم 
فوتبــال باشــد. مقام معظــم رهبری هم 
مــورد تفقد قرار دادند و مردم از عملکرد 

راضی بودند.«

گروه ورزشــی/ عصر دوشــنبه کمیته فنی فدراســیون فوتبال تشکیل 
جلســه داد و اعلام کرد دراگان اســکوچیچ فاقد صلاحیت لازم برای 
هدایــت تیم ملی در جام جهانی اســت. یــک روز بعد اعضای هیأت 
رئیســه فدراســیون فوتبــال برای بررســی این موضــوع دورهم جمع 
شــدند که البته خروجی خاصی نداشــت. احسان اصولی، سخنگوی 
فدراســیون فوتبال با اشاره به جلســه اعضای هیأت رئیسه با حضور 
دراگان اســکوچیچ گفــت: »در این جلســه براســاس مباحــث اعلام 
شــده در کمیته فنی، دغدغه ها و نکات مطرح شــد. اســکوچیچ هم 
نقطه نظراتــی داشــت، دفاعیاتی مطــرح کرد و بحث های خــود را با 
اعضای هیأت رئیســه درمیان گذاشــت و در نهایت قرار شد مباحث 
با دوستان در کمیته فنی مطرح شود. ضمن اینکه یکی از بحث های 
اسکوچیچ این بود که به جلسه کمیته فنی دعوت نشده بود. دوستان 
مــا در کمیته فنــی موضوع حرفــه ای و روال را رعایــت نکردند؛ البته 
ایــن موضــوع را پیگیــری کردیم و گویا نســبت به ایــن موضوع علم 
نداشتند و این جریان فضای ذهنی عموم جامعه و فضای رسانه ای 
را دچار التهاب کرد.«در این میان، ابراهیم قاسمپور سخنگوی کمیته 
فنی فدراســیون فوتبال در مورد اظهارات اصولی گفت: »من پس از 
جلســه کمیته فنی آنچه خواســتند را گفتم. خیلی چیزهای دیگر نیز 
بــه ما گفتند که نگوییــد و ما آنها را نگفتیم. مثــلًا در مورد گزینه  های 
ایرانــی و خارجــی صحبتی نکردیم اما به مــا گفتند بحث صلاحیت 
اســکوچیچ را بگوییــد که ایــن کار را انجام دادیم. ایــن موضوع فقط 
صحبــت مــن نبود بلکــه کل اعضای کمیتــه فنی نیز ایــن مطلب را 
اعلام کردند. می توانید با آنها تماس بگیرید تا مطمئن شــوید، باید 
آن صحبت را می گفتم یا خیر. سؤال من این است چرا موش و گربه 
 بازی درمی آورید. اگر قرار است کسی تصمیم بگیرد، این کار را انجام 
بدهد. اگر اسکوچیچ مورد تأیید است او را تأیید کنید و اگر نیست، رد 
شود. اینکه بگوییم نباید فلان موضوع را می گفتید درست نیست. از 
ما درخواست کردند به عنوان اعضای کمیته فنی نظر خود را در مورد 
اســکوچیچ بگوییم. موارد فنی را کنار بحث های مدیریتی این مربی 
قــرار دادیــم و در نهایت به این جمع بندی رســیدیم که او نمی تواند 
به تیم ملی کمک کند. این نظر را نیز اعلام کردیم. آیه قرآن که غلط 
نشــده است. تصمیم گیرنده نیز خود اعضای هیأت رئیسه هستند و 
تکلیف را مشخص کنند.« قاسمپور در مورد اینکه آیا نظر کمیته فنی 
را قبل از اعلام در جمع خبرنگاران به اطلاع میرشاد ماجدی رسانده 
بودند، پاسخ داد: »با ماجدی در آن جلسه تلفنی صحبت کردیم. او 
نیز اعلام کرد هرچه نظر کمیته فنی باشد، مورد تأیید من نیز هست 
زیــرا خــودش به  دلیــل انجام یک کار مهم نمی توانســت به جلســه 
کمیتــه فنی بیاید. شــاید ایــن کار هم اساســی تر از حضور در جلســه 
کمیتــه فنی بــود اما تلفنی در جریان مســائل قــرار گرفت. غلامرضا 
جبــاری، پرویز مظلومی، علی اصغر مدیرروســتا و نــادر عزت اللهی 
نیــز در جلســه حضور داشــتند. مرتضی محصص بــه  دلیل بیماری 
نتوانست بیاید اما با او نیز مثل حمید استیلی و ماجدی تلفنی حرف 
زدیــم.« قاســمپور کــه از انتقــادات مغرضانــه ناراحت اســت، ادامه 
داد: »اگــر می خواهنــد تــوپ را در زمین مــن بیندازند ایــرادی ندارد. 
روپایی زدنم خیلی خوب اســت و بلد هســتم روپایی و دریبل بزنم. 
فوتبالم در جوانی بد نبود و اگر آقایان فوتبال بازی  کردن شــان خوب 
نبــود مقداری روپایی تمرین کننــد اما اینکه نمی توانند یک تصمیم 
قاطعانه در مورد اســکوچیچ بگیرند مشــکل خودشــان است. بحث 
من این اســت چرا زودتر تکلیف اســکوچیچ مشــخص نمی شــود تا 
موضــوع ایــن انــدازه کش وقوس پیــدا نکند. خودشــان بایــد یک بار 
تصمیــم بگیرنــد تا پــس از تأیید یــا رد، کمیته فنــی آن را اعلام کند. 

همیشه عادت داریم کار را به دقیقه 90 بیندازیم.«

تقابل کمیته فنی و هیأت رئیسه بر سر اسکوچیچ بالا گرفت

موش و گربه  بازی درنیاورید!
جزئیاتی از جلسه اعضای هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال با اسکوچیچ

سرنوشت نیمکت تیم ملی در ابهام
فنــی  کمیتــه  اینکــه  بــا  آدرینــا ورشــینگر/ 
دربــاره  را  نظــرش  فوتبــال  فدراســیون 
برکناری دراگان اسکوچیچ از سرمربیگری 
تیــم ملی اعــلام کــرده ولی هنــوز تکلیف 
نیمکت ایران برای حضور در جام جهانی 
اســکوچیچ  نیســت.  روشــن  قطــر   2022
سه شنبه در جلســه ای 6 ساعته با اعضای 
هیأت رئیســه فدراســیون شــرکت کرد اما 
نتیجه گیــری قطعی به همراه نداشــت تا 
بــازار شــایعات پیرامــون وضعیــت آینده 
تیــم ملــی همچنــان داغ باشــد. نکتــه ای 
که درخصوص این جلســه وجود داشــت 
این بود کــه از بین اعضای هیأت  رئیســه، 
شهره موســوی در بازداشت به سر می برد 
به عنــوان  هــم  حیــدری  طهمــورث  و 
بــه  بانــوان  تیــم ملــی  سرپرســت کاروان 
تاجیکســتان ســفر کــرده و  در ایــن جلســه 
مهم غایب بودند و در این شــرایط، اعلام 
شــد تــا زمانی کــه اعضــای هیأت رئیســه 
به صــورت کامــل حضور نداشــته باشــند، 
امــکان برکناری اســکوچیچ وجــود ندارد. 
دربــاره جزئیــات ایــن نشســت امــا هیــچ 
خبری تــا به این لحظه به صورت رســمی 
بیرون نیامده ولی اســکوچیچ بــا لبخند و 
بــدون گفت وگو بــا خبرنگاران ســاختمان 
فدراســیون را تــرک کرد  و اعضــای هیأت 
 رئیســه بــه بررســی شــرایط ادامــه دادند. 
طبق شــنیده ها اســکوچیچ از نحوه اعلام 
عــزل خــود ابــراز ناراحتــی کــرده و انتظار 
چنیــن رفتــاری را نداشــته اســت. مدیران 
فدراســیون هــم بــرای دلداری ایــن مربی 
کروات تأکیــد کرده اند اعضای کمیته فنی 
تصمیم  گیرنده اصلی نیســتند و تنها نظر 
مشــورتی خود را اعلام می کنند و تصمیم 
نهایــی در هیأت  رئیســه گرفته می شــود و 
بــرای همیــن این جلســه را گذاشــته اند تا 

نقطه نظرات او را هم بشنوند.
 اســکوچیچ هم به وجود مشــکلات بسیار 
زیادی اشاره داشته که خود و دستیارانش 
بارهــا شــده کــه ماه هــا حقوقــی دریافــت 
نکرده انــد، امــا ایــن اتفاق تأثیــر منفی در 
اســت.  نداشــته  ملــی  تیــم  آماده ســازی 
امــا مهم ترین ســؤال مدیران فدراســیون 
از ایــن مربــی هــم دربــاره ایــن بــوده کــه 
فضــای عجیب رختکــن و اختلاف با چند 
بازیکــن را چگونــه می خواهد کنتــرل کند 
کــه اســکوچیچ گفتــه: »من مســئول تمام 
وظیفــه   ولــی  هســتم  تیــم  فنــی  شــرایط 
اتفاقــات  خصوصی تریــن  کــردن  کنتــرل 
مربوط به بازیکنــان و اتفاقات داخل اردو 
را نداشــته ام و تا ساعت یک یا دو شب به 
 همــراه کادر خــود در حال آنالیــز حریفان 
و فیلــم دیــدن و برنامه ریــزی تاکتیکــی و 
فنــی بــرای تیم ملی هســتم امــا می دانم 
برای بــردن یک تیم متحــد و پرانگیزه به 
جــام جهانی باید چــه تصمیمی بگیرم.« 
اســکوچیچ درباره این نشســت تأکید کرد: 
»در شرایط کنونی کدام مربی است که به 
انــدازه من شــناخت کافی از شــرایط تیم 

ملی و نفرات مختلف و تســلط کامل روی 
کار تیم ملی داشــته باشــد؟ ایــن فرصت 
بایــد در اختیار مــن بماند تــا مأموریتم را 
کامل کنــم.« با این حال، در این نشســت 
به اســکوچیچ اعلام شده که هیأت  رئیسه 
ســایر  بــا  هــم  دیگــری  مشــورتی  جلســه  
برگــزار  فنــی  کمیتــه  اعضــای  و  مدیــران 
خواهند کرد تا تصمیم نهایی اتخاذ شود. 
گفتنی اســت اسکوچیچ پس از این جلسه 
به کرواســی بازگشت و طبق اعلام احسان 
اصولی قرار اســت 30 تیر مجدداً به ایران 

بازگردد.

ë اظهار نظر غیرحرفه ای دستیار اسکوچیچ
هنــوز برکنــاری اســکوچیچ به صــورت 
رســمی از ســوی فدراســیون اعلام نشــده 
امــا دســتیار این مربــی کروات همــه چیز 
را تمــام شــده دانســت. در واقــع شــرایط 
بــه گونــه ای شــده کــه هــر کســی بــه خود 
حالــی  در  می  دهــد!  اظهارنظــر  اجــازه 
کــه تصمیم گیــری مســئولان فدراســیون 
ارتباطــی با ملادن زگانیر یــا دیگر اعضای 
کادر فنی ندارد و از لحاظ حرفه ای درست 
نیســت که مربی دروازه بان های تیم ملی 
در ایــن باره موضع رســمی داشــته باشــد 

و در رســانه ها اعــلام کنــد، او گفته اســت: 
»قبلًا هــم صحبت هایی بود کــه ما تغییر 
حــالا  و  نــداد  رخ  اتفــاق  ایــن  می کنیــم. 
ممکــن اســت این طور شــود. یــک حجم 
از انتقــادات و بحــران شــکل گرفتــه و بــه 
نظــر می رســد کــه می خواهند یــک نفر از 
خودشــان را بــه عنوان ســرمربی منصوب 
کننــد. این یــک وضعیت خاص اســت. از 
ابتدا هم مشــکلات زیادی وجود داشــت. 
بی اعتمادی زیادی در کار بود. اسکوچیچ 
فقــط با نتیجــه ماند چون همیشــه برنده 

بود.«
ë  حمایت رســانه کرواســی از هموطنش و

اتهام به کمیته فنی
اســکوچیچ  برکنــاری  اینکــه  از  فــارغ 
ایــن تصمیــم  یــا اشــتباه،  درســت اســت 
توســط یک مجموعه رسمی به نام کمیته 
فنــی فدراســیون فوتبال ایران گرفته شــده 
اســت. در ایــن میان یک رســانه کروات به 
حمایــت از هموطــن خــود پرداختــه و در 
یــک تشــبیه عجیــب، موضــوع را »کودتا« 
نامیــده اســت. رســانه sportske  در ایــن 
تصمیم گیــری  »ایرانی هــا  نوشــت:  بــاره 
درباره سرنوشــت اســکوچیچ را به تعویق 
انداخته انــد اما خیلــی زود تصمیم نهایی 
را خواهنــد گرفت. بعد از آن که خبرگزاری 
دولتــی اعــلام کــرد ایــن مربــی کــروات به 
احتمــال زیاد اخراج می شــود و نامزدهای 
جانشــینی او از جملــه برانکــو ایوانکوویــچ 
کــه آثــار عمیقــی در ایران از خــود بر جای 
گذاشــته اســت معرفــی کرده بود، ســایت 
را  خبــر  ایــن  ایــران  فوتبــال  فدراســیون 
منتشــر کرد. نمی توان دقیقــاً گفت که چه 
اتفاقی می افتد. بدیهی اســت که مبارزات 
فعلــی بــرای برتــری در فدراســیون و تیم 
ملــی وجــود دارد کــه ربطــی بــه بازی ها و 
نتایــج ملی نــدارد.« این رســانه همچنین 
بــه تماس بــا برانکو ســرمربی ســابق تیم 
ملــی ایران و پرســپولیس اشــاره کــرده که 
او گفته اســت: »خیلی خجالت می  کشــم. 
روزنامه نــگاران ایرانــی تمــام روز بــا مــن 
تمــاس می گیرنــد. خیلی ناجور اســت که 
مرا در آن شرایط قرار می دهند، چون انگار 
دارم اسکوچیچ را خراب می کنم. هر وقت 
خبــری از ســرمربی جدید می آیــد از من و 
کارلــوس کــی روش یــاد می کنند امــا هیچ 
کــس از فدراســیون ایــران با مــن صحبت 
نکرد. من بــا عمان تا ســال 202۴ قرارداد 
دارم. برای من ناخوشایند است که مجبور 
شوم جانشین اسکوچیچ بشوم. من چنین 
کاری نمی کنم و کاری به اخراج او ندارم.« 
همچنیــن نشــریه »sn« کرواســی نوشــت: 
»اســکوچیچ 4 ماه به آغاز مســابقات جام 
جهانی به شــکل بی رحمانه ای از سمتش 
برکنــار شــد. اســکوچیچ در 18 بــازی روی 
نیمکــت ایران آمار خیلی خوبی به نامش 
ثبت کرد و موفق شد با 15 برد، 2 شکست 
و یک تساوی ایران را به عنوان صدرنشین 

راهی جام جهانی کند.«

تیم ملی بسکتبال ایران، کاپ آسیا را با برد آغاز کرد

رقصنده با گرگ
پریســا غفاری/ تیم ملی بســکتبال ایران تحت هدایت ســعید ارمغانی، کاپ 
آســیا را کــه بــه میزبانی اندونــزی برگزار می شــود با برتــری برابر ســوریه آغاز 
کرد. دیروز در دیداری که برای ســتاره های بســکتبال ایران چیزی شــبیه دیدار 
تدارکاتی بود، بهنام یخچالی با کسب 31 امتیاز درخشید و در نهایت تیم ملی 
با نتیجه 80- 67 از ســد ســوریه گذشــت. تیم ملی بســکتبال فردا در دومین 
دیدار خود مقابل قزاقستان قرار می گیرد؛ مصافی که حساس و کلیدی است. 
دو تیم برای ســومین بار در کمتر از ۶ ماه گذشــته به مصاف یکدیگر می روند. 
سعید ارمغانی، سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران دیروز گفت: »برای گرفتن 
انتقــام شکســت اخیر بــه مصاف قزاقســتان می رویــم.« قزاق هــا در دو بازی 
گذشــته )خانگی و خارج از خانه( در پنجره دوم و ســوم انتخابی جام جهانی 
2023 ایران را شکســت داده اند. به همین دلیل نیاز نیســت قزاق ها که لقب 
گرگ ها را یدک می کشند چیزی را درباره خود اثبات کنند. قطعاً آنها حریفی 
جدی هســتند. حال فرصت آن رســیده تا ایران با شکست قزاقستان در بازی 
ســوم رودررو، ثابت کند که همچنان جزو تیم های قدرتمند آسیاســت. گرچه 
یــک برد مقابل قزاقســتان آن هــم در مرحله گروهی مســابقات، برای اثبات 
ایــن مهم کافی نیســت اما می تواند شــروع خوبــی باشد.رســتم مورزاگالیف 
ســتاره قزاق هاست که چهارمین دوره جام ملت های آسیا را تجربه می کند و 

می تواند بــرای این بازیکن 
رقــم  متفــاوت  ســاله   30
بخــورد. گارد یــک متر و 92 
ســانتیمتری قزاق هــا در 3 
از نظــر  دوره گذشــته هــم 
عملکــرد خــوب بــوده امــا 
فرم اخیــر او در مســابقات 
انتخابی جام جهانی 2023 
نشان داد که می تواند بهتر 
هم باشد.در ۶ بازی گذشته 
انتخابی هــای جام جهانــی 
آســیا،  منطقــه  در 
مورزاگالیــف میانگین 1۴.2 

امتیاز، ۴.3 ریباند و ۴.۵ پاس گل در هر بازی را به ثبت رســانده اســت. 37.8 
درصد شــوت های این بازیکن نیز موفق بوده که با نگاه به عملکرد درخشــان 
او در دو بــازی بــا ایــران )2۶ امتیــاز و 7 ریبانــد( و بحرین )19 امتیــاز و 7 پاس 
گل(، این موضوع برجســته تر می شــود. اما در مقابل او، ســتاره ای در ایران به 
نام حامد حدادی است که نخستین بازی خود در جام ملت های آسیا را سال 
200۵ انجام داد و پس از گذشــت نزدیک به دو دهه، همچنان برای تقابل با 
بهترین های آسیا و اقیانوسیه آماده است. او 3 بار قهرمان این مسابقات شده، 
۴ بار جایزه MVP )ارزشمندترین بازیکن( را به دست آورده و در مجموع نیز 
838 امتیاز را در ۶۴ بازی کسب کرده است. سنتر 2 متر و 18 سانتیمتری ایران 
همچنــان نیرویی اســت که می توان روی او حســاب باز کــرد؛ همان طور که در 
پنجره سوم انتخابی جام جهانی 2023، میانگین 1۶ امتیاز و 12.۵ ریباند در هر 
بازی را به ثبت رساند. دیدار تیم ملی بسکتبال ایران و قزاقستان ساعت 8:30 
فردا برگزار می شود. گفتنی است دیدار قزاقستان و ژاپن دو تیم دیگر همگروه 

ایران با نتیجه 100 - 68 به سود سامورایی ها به پایان رسید.

تشکیل کمپین برای حل مشکل سربازی اسماعیل نژاد
لیگ ملت های والیبال 2022 در شرایطی با صعود تیم ملی به دور نهایی 
همراه شــد که امین اســماعیل نژاد با عملکردی خیره کننده، نگاه ها را به 
خود معطوف کرده اســت. این درحالی اســت که پشت خط زن تیم ملی 
والیبال با دغدغه ای مواجه اســت که نیاز به پیگیری فدراســیون والیبال و 
مســاعدت مســئولان مربوطه دارد. اســماعیل نژاد که باید دوران خدمت 
ســربازی را پشت سر بگذارد حالا با کمپین حمایتی والیبالی ها و تعدادی 
از چهره های دیگر ورزشی، امید بیشتری به حل این موضوع دارد. او بعد 
از پوئن ســرویس ها و اســپک هایی که در بازی حســاس با لهستان داشت 
و ورق را بــه نفــع ایــران برگرداند، بیش ازپیــش مورد توجه قــرار گرفت و 
ســید محمد موسوی ستاره پیشــین تیم ملی، او را »لبرون جیمز« والیبال 
ایــران دانســت. در کمپینــی کــه در فضــای مجــازی بــرای اســماعیل نژاد 
تشــکیل شــده، از محمدرضــا داورزنــی رئیس فدراســیون خواســته شــده 

بــرای حــل مشــکل ســربازی این بازیکــن اقــدام کند. 
عادل غلامی بازیکن پیشــین تیم ملی در استوری اش 
نوشــت:»در مورد این پسر باید گفت ابرپدیده والیبال 

ایران. امیدوارم با درایــت آقای داورزنی، موضوع 
را در  او  و  خدمــت ســربازی اش برطــرف شــود 
باشــگاه های بزرگ دنیــا ببینیم. واقعــاً کاری که 
الان امیــن انجام می دهد، جــز خدمت به ایران 
عزیز نیست.« ساعاتی بعد از حمایت تعدادی 

از چهره های ورزشــی، اســماعیل نژاد با انتشار 
یــک اســتوری در صفحه شــخصی اش به این 
بازیکــن  ایــن  داد.  نشــان  واکنــش  موضــوع 
تیم ملی والیبال نوشــت: »تنهــا چیزی که ما 
بــه آن فکــر می کنیم و انجــام می دهیم، بالا 

بردن پرچم کشورمان در دنیا است.«
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: ب
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علی اصغر مدیرروســتا عضو کمیته فنی فدراســیون، دربــاره اینکه کمیته فنی رأی 
به برکناری اســکوچیچ داده اســت ولی این تصمیم توسط هیأت رئیسه فدراسیون 
نهایی نشــده به تســنیم گفت: »همه می دانند تمام بحث هــا و تصمیمات کمیته 
فنــی باید توســط هیأت رئیســه فدراســیون مصوب شــود. کمیته فنی بــه اتفاق آرا 
تصمیمی گرفته اســت. اتحادی که در کمیته فنی وجود دارد، مبتنی بر یکپارچگی 
اســت، حال اگر این اتحاد در هیأت رئیســه وجود ندارد، با خودشــان است، چرا که 
تمام مصوبات با آنهاست. در این مدت افراد زیادی تماس گرفتند که الان وقتش 
نیســت درباره آن صحبــت کنیم. با این تماس ها نتوانســتند روی ما تأثیر بگذارند 
ولــی شــاید روی برخی از اعضای هیأت رئیســه تأثیر گذاشــته باشــند. این صحیح 
نیســت کــه کمیته فنی را جلو بیندازند و پشــت آن پنهان شــوند و بعــد از تصمیم 
گرفته شــده، اظهارنظر کنند.« مدیرروســتا درباره اینکه آیا تماس ها با کمیته فنی 
از خــارج از بدنــه اهالــی فوتبال بوده اســت، یادآور شــد: »تلفن ها فوتبالــی بوده و 
برخــی از اهالــی رســانه و افرادی کــه در این موضوع نقش داشــتند پیگیــر بودند و 
تماس می گرفتند. خارج از مجموعه فوتبال تماســی با ما گرفته نشــده اســت.« او 

دربــاره اینکه گفته می شــود مربی بعدی تیم ملــی ایرانی خواهد بود، 
گفت: »اولویت با مربی ایرانی اســت اما چنانچه توافق نشود، گزینه  

خارجی مطرح خواهد شــد.« مدیرروســتا درباره اینکه آیا سولسشر 
ســرمربی پیشــین منچســتر یونایتد گزینه تیم ملی اســت، 

تصریــح کــرد: »هنوز از کســی برنامه خواســته نشــده. 
از ســویی دیگر هنــوز هیچ اســمی از مربیان خارجی 

اســت محمــد جماعــت  مطــرح نیســت.«گفتنی 
مدیــر رســانه ای تیــم ملــی نیــز در توئیتــر درباره 

گزینــه خارجــی مطــرح شــده بــرای تیــم ملــی 
نوشــت:»هرگونه مذاکــره با اوله گونار سولسشــر 

برای هدایت تیم ملی غیرواقعی و کذب محض 
است.«

مدیرروستا: شاید تماس ها روی هیأت رئیسه تأثیر گذاشته است


